



Styrelsemöte, Medicinska Föreningen

Onsdagen den 26 oktober 2016, kl. 18:15

Lokal: Kanel

Närvarande: Sarah, Frank, Salik, Klara, Petra, Ellen, Ebba W, Ebba B (via skype), Lovisa, Lydia och Ida Lindberg.

1. Mötets öppnande

Klara öppnar mötet 18.28

2. Val av justeringsperson

Frank väljs till justeringsperson.

3. Närvarande

Sekreteraren tar närvaro.

4. Adjungeringar

Styrelsen adjungerar in Ida Lindberg (internationellt ansvarig i MF).

5. Förra styrelsemötets protokoll

6. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs med tillägg av en övrig punkt.

7. Bordlagda ärenden

a) Publicering av tentamensresultat

Lydia mailar Georg för att sammanställa och lägga upp den information som finns sammanställd på MF:s hemsida.

8. Nästa sociala event

Middag med styrelsen. Frank fixar en Doodle.

9. Informationspunkter

a) Östgötateatern

Lydia fick förfrågan om att sprida information från Östgötateatern till studenterna. Hur förhåller vi oss till det? Skulle vi kunna samarbeta?

Vi gör ej reklam, men vi skulle kunna ordna ett evenemang tillsammans under

våren möjligtvis. Vi kan även hälsa att Östgötateatern skulle kunna kontakta

Consensus för att höra om det finns intresse för ett mer långvarigt samarbete dem emellan.



b) UA informerar

- EW: Alla timanställningar måste nu utlysas. Kommer bland annat beröra amanuenserna. Detta gör att de flesta amanuensanställningar behöver göras om till anställningar över hela året, anställningen måste vara på minst 10% (80 timmar på ett år).
- SF: Angående priolistan. Det har kommit in en idé från en MF-medlem om att amanuenser från T10 skulle kunna ha prioritet över alla block. Detta för att de ska kunna fungera som backup resurser för amanuenser från andra terminer som inte har prioritet över alla block.
- EW: På klinKRAM framfördes det att det varit en del problem gällande hur man fyller i VFU-lappen.
- EW: Ledningen vill förbättra hur de förmedlar information mellan sig och studenterna och undrar om styrelsen har några idéer. Grupprum på Lisam är ett förslag som läggs fram.
- EW: Ebba W har pratat med studenter hur de ställer sig till att ta bort basgrupper under klinterminerna. Studenterna har uttryckt både för- och nackdelar med detta vilket Ebba W kommer förmedla vidare till ledningen.
- EW: Ledningen har diskuterat huruvida man ska dra ner på basgrupperna. Överlag känner Ebba W att detta är fel riktning att gå och anser att det skulle kunna äventyra utbildningskvaliteten.

10. Update från internationellt ansvarig

- Det var orientation week i början av terminen, rätt dålig uppslutning, men de som kom var nöjda. Ida missade orientation week, som var 1 vecka innan MedFak började. Hon kände att detta var lite olyckligt då det är under orientation week man lär känna studenterna. Hon uppmanar därför nästa internationellt ansvariga att närvara vid detta event.
- Det internationella ansvaret är uppdelat på två poster: utbildning och studiesocialt. Ida framhåller dock att dessa två poster i princip gör samma sak. Ida hade därför tyckt att det vore bättre att ändra namnen för att göra det tydligt att man gör liknande saker. Ida funderar även på om det hade räckt att bara ha en ansvarig, men Ebba W och Ellen lyfter att det kan finnas fördelar att vara två då det



lättar bördan och kan vara bra att ha en klin- och en preklinstudent för arbetsfördelningen.

- Mer faddrar erfordras! Styrelsen och Ida är överens om att vi kan bli bättre på att kommunicera genom våra kanaler. De behövs särskilt faddrar under orientation week.

11. Consensus FUM 27/10

- 4 av 8 personer kan närvara och representera MF på Consensus FUM. Detta är ingen optimal upplutning. Ska försöka kontakta de suppleanter som inte svarat.
- Protokoll från föregående Consensus FUM ligger inte uppe på hemsidan. Klara ska informera om detta under FUM.
- Styrelsen diskuterar det sektionsrum som planeras av Consensus. Generellt uttrycker styrelsen ett svagt intresse då de har svårt att se att det kommer fylla en funktion för sektionerna. Tanken från Consensus har varit att möbler skall bekostas av sektionerna. Styrelsen håller inte med om detta utan förespråkar att detta skall göras av Consensus. Nämnas även att det finns ett ställe på universitetet där man kan få tag på möbler gratis, så som Café Örat gjort.
- Förslag gällande arbetsordning för FUM diskuteras. Styrelsen tycker det låter bra.
- Förslag gällande PubÖrat diskuteras. Styrelsen uppmuntrar fortsatt arbete.
- Diskuterar Externa utskottet. Styrelsen ser inte att utskottet varit sektionen till gagn och att det inte har levt upp till sitt syfte. Styrelsen föreslår att det skall läggas ner.

12. Inkomna motioner

- 1) Verksamhetsårets längd:

Motionen bifalles.

- 2) Införande av arbetsordning för FUM:

Styrelsen förstår inte riktigt vad denna motion skulle tillföra, då det i stor utsträckning redan görs. Dock belyser motionen vissa problem som finns i nuläget, vilket är bra. Det är bra med tydlig arbetsordning dock kan det bli för formellt, vilket skulle kunna göra att kursrepresentanterna känner sig hindrade att vara aktiva under mötet. Samtidigt hade det varit bra att kunna effektivisera mötena. Styrelsen lyfter att det kan finnas alternativ till motionen som inte behöver gå genom FUM. Därför bestäms det att bjuda in motionskrivaren till möte för



diskussion med styrelsen. Ett förslag som förs fram är även att göra FUM-utbildning obligatorisk för kursrepresentanter.

- 3) Ändring av valperiod för posterna Utbildningsansvarig för klin och preklin: Styrelsen diskuterar förslaget och problemen som motionsskrivaren belyst. Beslutar att bjuda in motionsskrivaren för vidare diskussion. Ordförande och utbildningsansvarig för klinterminerna åläggs att kontakta deras respektive föregångare för att höra med dem om detta har varit ett problem tidigare.

13. Inköp av märken

Bordläggs.

14. Mottagningar HT16/VT17/HT17

- Utvärdering från mottagningen HT16 var positiv, inga konstigheter.
- För mottagningen VT17 är det lite osäkert hur många SF det kommer bli i slutändan, detta pga eventuella avhopp/byte till andra lärosäten. Därför beräknas det bli 11-13 SF. En 13:e SF-mantel kommer sys. Finns även en oro bland övriga faddrar att de inte ska hinna engagera sig under T2, pga nytt curriculum. Lovisa lyfter frågan om man kan påbörja Nolle-P lite tidigare, för HT17.

15. Event- och biljettförsäljning via Simply Events

Bestäms att det nya betalsystemet ska testas till MF:s tacksittning.

16. MF-tacksittning

Petra, Ellen och Ebba B kan hjälpa till att fixa.

17. Halvtidsmöte – uppföljning kick off

Styrelsen tycker det låter som en bra idé. Frank gör en Doodle, möte + middag.

18. Läkarrockar

Styrelsen beslutar att vi kan ta vinsten från rockarna för att ge rabatt till studenterna som fått vänta.

19. Kaffemåndag november

Novembermånads kaffemåndag genomförs av valberedningen.

20. Rosseau-priset

Bordläggs.

21. Övriga punkter

Petra uppmärksammar att Consensus FUM antagligen är planerat till samma datum som MF:s FUM.



22. Utvärdering

23. Nästa möte

Den 9 november.

24. Mötets avslutande

Klara avslutar mötet 20:46.